
 
Kulatý st ůl členů ČAPPO Nová opat ření ke snížení emisí skleníkových 
plyn ů ze spalování PHM v doprav ě do roku 2020 o 6 % konaný dne 
23.11.2015. 
 
Obsah jednání zaměřen na realizaci nové směrnici Rady 2015/652.  
 
Diskuze: Povinné osoby ze zákona o ochraně ovzduší uvedly, že 
v současných podmínkách není reálné bez vynaložení mimořádných nákladů 
splnit snížení emisí o 4 % počínaje rokem 2017 a již vůbec nelze splnit snížení 
emisí skleníkových plynů o 6 % počínaje rokem 2020.  
Kulatý stůl proto doporučil  následující opatření:  
 
a) zpracování studie Technicko-ekonomická analýza (TEA)  možnosti 
splnitelnosti 10 % cíle podílu obnovitelných zdrojů energie v dopravě v roce 
2020 a snížení emisí ze spalování skleníkových plynů. Navrhl, aby na náklady 
ČAPPO  studii TEA zpracovala Vysoká škola chemicko-technologická v Praze 
 
b) projednat s příslušným odborem MŽP novelu zákona o ochraně ovzduší a 
upravit povinnost snížení emisí od roku 2017 o 3,5 %. 

 


